
Z ÁPI SNI CA 

napísaná z 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 
konaného dňa 09.06.2017 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
 

Prítomní :          Ing.arch. Pavol Kováč, Milan Harčár, Ing. Ján Tižinák, Mgr.Andrea Jakubcová, 
Mgr. Anna Hamran-Podstrelená, Mgr. Miroslav Hrubý, Karol Bartek, Mgr. 
Šimková Filipovičová 

Pozvaní  :           Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová a Alena Lackovičová, 
pracovníčky OcÚ,  

Neprítomní :     nikto 
Verejnosť :    občania z Lomenej ulice  
 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 
1.)   Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.)   Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.)   Rekonštrukcia/oprava MK Viničná a Poľná (vyhodnotenie ponúk).  

4.)   Oprava MK Lomená ul. (spodná časť). 

  Informácie pre poslancov 

  Interpelácie poslancov. 

  Rôzne 

 

K bodu č.1.) 
 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom 
rokovania. Poslanci navrhnutý program rokovania schválili s tým, že najprv bude 
prerokovaný bod programu č.4 (oprava MK Lomená) a až následne bod č.3 (vyhodnotenie 
ponúk). 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
  
K bodu č.2.) 
 Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutí a následne obecným 
zastupiteľstvom schválení poslanci: Mgr. Miroslav Hrubý a Mgr. Andrea Jakubcová, za 
zapisovateľku Mgr. Hamran Podstrelená. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.4.) – Oprava MK Lomená ul. (spodná časť) : 
 
 Starosta informoval OZ o stave MK na spodnej časti Lomenej ulice a o tom, že bol 
oslovený občanmi bývajúcimi v tejto lokalite s požiadavkou opravy, resp. úpravy povrchu 
cestnej komunikácie. Občania majú záujem  iniciatívne spolupracovať na úprave a poskytli 
návrhy viacerých alternatív technického riešenia – položenie betónových panelov, liata 
betónová vozovka, natiahnutie koberca z asfaltového recyklátu,  kombinácia racyklátu 



s asfaltom (náterom). K tejto téme požiadal o slovo zástupca zúčastnených občanov  Mgr. 
Jozef Augustín. OZ súhlasilo s jeho vystúpením v diskusii nasledovne: 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
Diskusia: 
Mgr. Jozef Augustín:  

- Cesta bola pred 11 rokmi urobená ako dočasné provizórium navezením „makadamu“. 
Odvtedy nebola výraznejšie upravovaná, je zanesená hlinou, prašná alebo blatová. 
Občania z Lomenej ul. žiadajú opraviť, resp. vytvoriť 3-metrovú (šírka) komunikáciu 
v trasovaní v jestvujúcej. Ide o dočasné riešenie. Podklad je podľa odborného 
posúdenia v dobrom stave. Preto odporúčajú alt. s asfaltom.  

Starosta: 
- Dĺžka komunikácie je cca 280 m. Obec si v najbližšom období nemôže dovoliť 

výstavbu plnohodnotnej MK pre jestvujúcich 9 RD v normových parametroch, 
s predchádzajúcou výstavbou inžinierskych sietí a VO. Navyše obec vlastní pozemok 
pod cestu len v šírke do 4m. Na druhej strane na to, aby obec mohla v tejto lokalite 
(intravilán) povoliť výstavbu RD, musí pre ich stavebné pozemky zabezpečiť 
použiteľnú prístupovú komunikáciu. Preto pokladám dočasnú úpravu cesty v š. 3m  za 
najvhodnejšie riešenie. Pri stanovení regulatívov zástavby v lokalite bude potrebné 
stavebnú čiaru RD prispôsobiť budúcej MK.  

Mgr. Hrubý:  
- Neriešiť úpravu cesty ako príspevok, ale ako investíciu z rozpočtu obce pre dočasné 

riešenie. 
- Aký je predpokladaný náklad? ( Mgr. Augustín: podľa ponúk do 17 000,-€). 
- Nie je potrebné výberové konanie, objednáva obec, uzavrieť zmluvu, zabezpečiť 

stavebný dohľad (navrhuje Ing. Kobzu). 
Milan Harčár: 

- Celú akciu by mala zabezpečiť obec, nie občania. Stavebný dohľad preverí 
navrhované technické riešenie.     

 
 Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo súhlasí s realizáciou povrchovej vrstvy 
cesty na spodnej časti Lomenej ul. ako dočasného riešenia v rámci údržby komunikácie a so 
súvisiacou úpravou rozpočtu obce. OZ súhlasí s uzavretím zmluvy na predmetnú akciu s tým, 
že max. náklad zo strany obce bude 17 000,-€ a odporúča zabezpečiť dohľad u Ing. Kobzu. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.3.) – Rekonštrukcia/oprava MK Viničná a Poľná (vyhodnotenie ponúk) 

 Starosta informoval, že OcÚ splnil požiadavky OZ podľa uznesenia č. 22/2017 
k predmetným stavebným akciám. Výkazy výmer (rozsah prác) boli preverené a posúdené. 
Uchádzači  doplnili svoje ponuky podľa jednoznačných a pre všetkých rovnako stanovených 
podmienok. Posúdenie a výkon odborného dozorovania bol zabezpečený formou mandátnej 
zmluvy u K Consulting s.r.o. (Ing. Kobza).  
 OZ požaduje, aby fakturácia za práce na Poľnej aj Viničnej ulici bola prevedená na 
základe skutočne prevedených prác. V diskusii sa poslanci dohodli, že pre vyhodnotenie 
prieskumu trhu na dodávku predmetných stavebných prác nebude vytvorená osobitná 



komisia, ale o výbere úspešného uchádzača rozhodne priamo Obecné zastupiteľstvo na 
tomto rokovaní. Po posúdení predložených ponúk boli prijaté nasledovné uznesenia: 
 
 Poľná ulica (návrh na uznesenia): Na základe vyhodnotenia predložených ponúk bol 
na realizáciu stavebných prác na akciu „Oprava krytu vozovky MK – Poľná ul. v obci Biely 
Kostol“ vybraný uchádzač  PSB s.r.o. Trnava, Hviezdoslavova č.7, 917 07 Trnava. OZ súhlasí 
s uzatvorením zmluvy s týmto dodávateľom. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 Viničná ulica (návrh na uznesenia): Na základe vyhodnotenia predložených ponúk bol 
na realizáciu stavebných prác na akciu „Oprava krytu vozovky MK – Viničná ul. v obci Biely 
Kostol“ vybraný uchádzač  CS s.r.o. Trnava, Strojárenská č.5487, 917 02 Trnava. OZ súhlasí 
s uzatvorením zmluvy s týmto dodávateľom. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
INTERPELÁCIE POSLANCOV a RôZNE : 
 
 Interpelácie poslancov neboli na rokovaní OZ  vznesené. V rámci kategórie "rôzne" 
poslanci diskutovali k aktuálnym témam a bolo prijaté aj konkrétne uznesenie.  
 
 Poslanec Milan Harčár odporúča, aby sa pred zahájením prác na oprave vozoviek MK 
na Viničnej a Poľnej ul. zorganizovalo stretnutie s občanmi (z týchto ulíc), na ktorom budú 
podané potrebné informácie – termíny, požiadavky dodávateľa, parkovanie, rozsah 
obmedzenia dopravy a pod. Starosta pokladá požiadavku za samozrejmú a stretnutia aj za 
účasti dodávateľa a technického dozora zorganizuje.  
  
 Ing. Tižinák informoval OZ, že Futbalový klub Biely Kostol – „Starí páni“ požiadali obec 
o finančný príspevok na podujatie „Súťaž vo varení guláša“, ktoré každoročne organizujú pre 
priaznivcov a obyvateľov obce. Po diskusii, v ktorej bolo opakovane zdôraznené, že žiadatelia 
o príspevky by sa mali aktívnejšie zapájať aj do iných činností v obci (brigády, pomoc pri 
organizovaní akcií...) poslanci OZ súhlasili s poskytnutím príspevku vo výške 250,-€. O túto 
čiastku bude upravený rozpočet obce a prijímateľ zdokladuje OcÚ spôsob využitia príspevku.     
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval 
za účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE:                ZAPISOVATEĽ: 
Mgr. Miroslav Hrubý ...................................  Mgr. Hamran Podstrelená......................... 
Mgr. Andrea Jakubcová .............................. 
 
 
Dňa 16.06.2017   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 


